
Arrangörsträff 240319 (fysiskt och digitalt) 
Närvarande: Anders Svensson Spårvägen, Mikael Frank Ängby, Ragnar Lagerbäck Norrtull, 

Peter Alvå Österåker, Henrik Johansson Åhlgren Österåker, Roberth Johansson Hammarby, 

Julia Allansson Korpen, Jonas Svedberg Korpen. Mika Hasmats Stockholms BTF, Peter 

Eriksson Tibble-Kungsängen, Thomas Axelsson StBTF. 

 

1. Tävlingsverksamheten 

Generalprogrammet för 2024-2025 gicks igenom och datum sattes för samtliga arrangemang. 

Vi uppdaterar det och lägger ut på vår hemsida efter detta möte. Programmet är preliminärt 

innan vi fått samtliga tider på fördelningsmötet i slutet på maj 2024 med idrottsförvaltningen. 

 

Några punkter: 

 

• Brännkyrkahallen ska stängas i december 2024 enligt vad idrottsförvaltningen säger. 

Några evenemang går att flytta till Vällingby och Liljeholmen i första hand. Men det 

kommer inte bli enkelt då basketen tex måste flyttas vidare från Vällingby. Dessutom 

äger Ängby borden i Vällingby. Vi får ställa krav så att vi får bästa möjliga schema för 

våren 2025. Vid extra bokningar av Liljeholmen bör vi kräva även Hall 2 för att få 

plats. Stora Enskedehallen kan vara en annan lösning, dock är det mycket gymnastik 

där. 

 

• Enda bra datumet för Botkyrka Open i deras nya hall är 26-27 oktober så Bajen Cup 

flyttas till 30 november-1 december. 

 

• Tyresö får välja helg för Novemberduellen mellan 2-3 november och 9-10 november. 

Thomas A kontaktar Tyresö. 

 

• Vi försöker få Brännkyrkahallen för Norrtullslaget den 16-17 november då vi 

samtidigt söker sammandragshallar. 

 

• ÖSM går i Vällingby, ingen drive på fredagen 6 december. 

 

• Decemberduellen och Stiga-Talangen körs olika helger och vi testar lördagen för 

Stiga-Talangen (7 december). 

 

• Vid Pingisiaden, som Spårvägen kör, bokas en dag till måndag den 6 januari då det är 

trettondagsafton. Denna tävling behöver köras i hall med läktare så Liljeholmen är 

inget alternativ. 

 

• 26 januari bokas Vällingbyhallen in för Lag SM-kval för ungdomar, även stora hallen. 

 

• 15-16 februari bokas Liljeholmen för Bajen Cup. Vi försöker vi få även Hall 2 då 

tävlingen drar mycket starter. 

 

• Stiga-Talangens slutspel lades tidigare 8-9 mars och i Liljeholmen. Vi försöker få med 

hall 2 där också. 

 

• För Parkinson-SM den 10-11 maj bokas även hall 3. 

 



• Bajen Cup i Liljeholmen lägger in en Drive in på fredag 30 maj 2025 då man ändå har 

bokningen av hallen. 

 

• TTEX Games spelas numera insprängd i Ängbys Internationella med en större 

prispott. 

 

• Kul med nya tävlingar, främst bredd, från Österåker och Tibble. Det behövs då det har 

tävlats flitigt de senaste säsongerna i Stockholm. 

 

•  

 

2. Ungdomstävlingar  

Diskuterades att spelsystemet i Talangens slutspel är förvirrande för de bästa spelarna som gör 

upp om slutsegern och deras föräldrar. Samtidigt får vi många föräldrar och ledare som tycker 

att spelsystemet är bra och man får spela många jämna matcher. Spårvägen tyckte att man kör 

poolspel och sedan ett nytt poolspel med ett sista slutspel så det blir lättare att förstå. 

Samtidigt vill Stockholms BTF att alla ska få spela ungefär lika många matcher samt att alla 

ska kunna vara med på den gemensamma prisutdelningen med musik, medalj och strålkastare.  

 

Österåker föreslog ett externt heat för Stiga-talangen och kanske också att spela något Skol-

DM i Åkersberga. Det är många däromkring som har långt in till Liljeholmen. Thomas och 

Peter bollar idén vidare. 

 

Henrik från Österåker tog upp betydelsen av den grafiska profilen på inbjudningar och 

programblad mm. Ungdomar reagerar ofta på en häftig inbjudan och det kan vara något att ta 

fasta på. Pingisen är klart eftersatt i denna fråga. Förhoppningsvis kan Svenska BTF vara 

behjälplig med detta då regionsadministratörerna börjar sina anställningar. 

 

 

 

 

3. Serieverksamheten 

Anders tog upp krockar mellan vissa tävlingar, tex ungdoms-SM eller liknande och 

seriematcher på helgerna. Svårt att lägga serieveckor så att alla blir nöjda. Tips från Thomas 

var att tidigt identifiera dessa krockar innan serierna blivit officiella. Då går det att ändra vissa 

seriematcher från början.  

 

 

4. Synpunkter till föreningsträffen 

Inget speciellt. Målet är en föreningsträff där vi kan bolla lite saker. En enkät ska skickas ut 

för att få underlag till vad som kan tas upp på en träff. En motion om spel på 2 bord i Division 

4 har bordlagts från årsmötet till att diskuteras på föreningsträffar och andra lämpliga forum. 

 

 

 

 

 

5. Övrigt 

Det är mycket nya beslut och förslag som kommit ifrån Svenska BTF under säsongen. 

Samtliga tävlingsledare bör gå in på Svensk BTF:s hemsida och läsa igenom ordentligt vad 



som kommer att gälla. Bland mycket annat kan nämnas att sanktionsansökan ska göras 

digitalt på Svenskas hemsida.  

A, B, C, D-tävlingar kommer att försvinna och ersättas av 3 nivåer på Sweden Tour (Star, 

Masters och GP), nationella tävlingar och distriktstävlingar. 

Formatet för DM, ÖSM, SM, Top 12, Lag-SM har gjorts om.  

Datarankningen kommer göras om.  

Ett nytt tävlingsprogram, STUPA, är under utveckling. Det har redan testats parallellt på 

några tävlingar. Svenska BTF har utlovat en testlänk till programmet för testning. 

 

Behov för utbildningen av tävlingsledare finns, främst hos Österåker.  Mika skickar ut en 

förfrågan till klubbarna om behovet. Svenska BTF:s nästa utbildning är 27 april i Sundsvall. 

Sedan planeras en utbildning på Gotland 1 eller 2 juni. Om behovet är stort här i Stockholm så 

kanske det går att få till en utbildning i början av nästa säsong i augusti. 

 

Thomas A berättade att vaktmästarna har kontaktat oss för ett möte. Det har varit ganska 

dåligt städat i förrådet efter vissa arrangemang. Thomas A bestämmer en tid för möte och 

meddelar samtliga berörda föreningar. Då kan vi ta upp från vår sida att koden till ytterdörren 

har strulat under säsongen samt att det varit osmidigt bemötande i vissa situationer. Vi 

välkomnar en så kallad rensning av luften med det goda samtalet.. 

 

 

 

Vid tangentbordet 

Mika Hasmats  

Stockholms Bordtennisförbund 


